
Dinsdag 25 oktober 2016 hadden wij namens de KBC  (Dirk Borst en Frank Nieuwesteeg) overleg met 

de gebruikers van het Merwedekanaal ,dat zijn roeiers, woonboten, historische schepen in 

Veilinghaven, scouts zeilschool Lombok en vertegenwoordiger van de gemeente, de 

gebiedsmanager. 

Een samenvatting van enkele besproken onderwerpen: 

- Ontwikkeling gebied Merwedekanaal (MWK)  voor woningbouw. Aandachtspunten: meer zwemmers en 
gebruikers o.a. met rubberbootjes , te verwachten , nu al overlast  en gevaar. Zwemverbod moeilijk te 
handhaven. 
-Nieuwe bruggen en rondvaren vanuit Lombok: angst voor meer drukte en meer  pijlers waardoor 
stremmingen , s.v.p. pijlerloos bouwen  
- Project Wilhelminagebied met haventje  monding hiervan aangepast (niet haaks op het kanaal maar 
parallel invoegen) .Helaas geen trailerhelling. 
- Vanuit KBC dit vaarseizoen geen problemen bekend met roeiers.  Onderling tussen roeiers 
(skif/sloeproeiers) , zeilers , wel eens problemen. 
- Agenda vaarevenementen/wedstrijden  op MWK  scouting en roeiverenigingen worden gecommuniceerd . 
Toegezegd ook op vaaragenda KBC   , advies aan KBC leden: mijden MWK op die tijden.  
- Voorrangsregels: Zeil gaat voor spierkracht  ,spierkracht voor kleine motorboot 
(BPR=binnenvaartpolitiereglement)  
- De roeiers overwegen deels op het Merwedekanaal bij Vreeswijk te trainen. Voor de langere termijn zou 
een oefenbaan op de Uithof of in een vinexwijk een oplossing kunnen zijn voor de drukte op het MWK. 
- Er zijn ideeën geopperd voor een MWK gebruikersfeestje Volgend jaar 125 jaar MWK.  
-volgend overleg ook havenmeester uitnodigen.  
- contactpersonen uit alle organisaties zijn bekend, lijst aangepast volgt met notulen. Zo kunnen we elkaar 
snel bereiken. 
 


